
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 31. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 518
Vil ministeren bekræfte, at der er konkrete eksempler på, at husdyrproducenter har 
udmatrikuleret og skilt to anlæg ad umiddelbart før en udvidelse for dermed at kunne 
opnå en mere lempelig miljøgodkendelse, og vil ministeren oplyse, om det er et hul i 
lovgivningen, som regeringen vil gribe ind over for?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Zenia Stampe (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Zenia.Stampe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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